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P R O T O K Ó Ł  Nr XXIX/21 

z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim, 

odbytej w dniu 23 lutego 2021 r. w trybie zdalnym. 

 

Zgodnie z art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842) posiedzenie odbyło  

się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania). Obradom 

sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski, przy współudziale 

Wiceprzewodniczących: Kazimiery Potockiej i Krystiana Forstera. Na stan 15 radnych, 14 obecnych. 

Nieobecny Radny Mariusz Grycan. Lista obecności, imienne wykazy głosowań oraz nagranie 

przebiegu obrad stanowią załączniki do protokołu.  

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Anna Chinalska - Radna Sejmiku Województwa Lubuskiego 

Marek Cebula                              - Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Roman Siemiński - Zastępca Burmistrza 

Anna Mikołajczyk - Sekretarz Gminy 

Ilona Ogiba                                  - Skarbnik Gminy 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Współpraca Gminy Krosno Odrzańskie z Fundacją na rzecz Collegium Polonicum  - partnerem 

społecznym realizującym zadania w ramach Centrum Aktywności Lokalnej. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2021 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2021-2030; 

3) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2021 – 2023 „Być razem”; 

4) w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie 

ulicy Gubińskiej w obrębie 2 miasta Krosno Odrzańskie; 

5) w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w miejscowości Marcinowice; 

6) w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 10 grudnia 2020 r. oraz z dnia 14 grudnia 2020 r. 

9. Informacje i sprawy różne. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Do pkt. 1  

Otwarcia sesji Rady Miejskiej o godzinie 09.05 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Radny 

Tomasz Rogowski. Powitał Radną Sejmiku Województwa Lubuskiego Annę Chinalską, Radną Rady 

Powiatu Krośnieńskiego Annę Januszkiewicz, kierownictwo Urzędu, naczelników wydziałów Urzędu 
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Miasta, radnych. Poprosił o stwierdzenie obecności i quorum. Oświadczył, iż w sesji uczestniczy 13 

radnych. 

 

Do pkt. 2  

Burmistrz Marek Cebula wniósł o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 8 ppkt 7 projektu uchwały 

w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej im. ks. Jerzego Popiełuszki w Radnicy. 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 13 głosami „za” opowiedziała się za 

wprowadzeniem do porządku obrad w pkt 8 ppkt 7 projektu uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Szkoły Podstawowej im. ks. Jerzego Popiełuszki w Radnicy.  

Wobec powyższego porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Współpraca Gminy Krosno Odrzańskie z Fundacją na rzecz Collegium Polonicum  - partnerem 

społecznym realizującym zadania w ramach Centrum Aktywności Lokalnej. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2021 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2021-2030; 

3) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2021 – 2023 „Być razem”; 

4) w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie 

ulicy Gubińskiej w obrębie 2 miasta Krosno Odrzańskie; 

5) w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w miejscowości Marcinowice; 

6) w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 10 grudnia 2020 r. oraz z dnia 14 grudnia 2020 r.; 

7) w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej im. ks. Jerzego Popiełuszki w Radnicy. 

9. Informacje i sprawy różne. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Do pkt. 3  

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 12 głosami „za” przyjęła do zatwierdzającej 

wiadomości protokół Nr XXVIII/21 z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim 

odbytej w dniu 28 stycznia 2021 roku.  

Radny Krystian Forster mnie oddał głosu. 

 

Do pkt. 4 

Radna Sejmiku Województwa Lubuskiego Anna Chinalska podziękowała, iż mogła wziąć udział w  

konferencji wójtów, burmistrzów z Marszałek Województwa Lubuskiego i firmą Orange. Podkreśliła zły 

kontakt i słaby przepływ informacji pomiędzy wykonawcami projektu a gminami. Radna złożyła 

wniosek, aby przed rozpoczęciem inwestycji na danym terenie wykonawca kontaktował się z sołtysami 
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oraz aby weryfikować listę potencjalnych odbiorców Internetu. Poinformowała, iż na sesji Sejmiku 

Województwa Lubuskiego był nowy Dyrektor GDDKiA Oddziału w Zielonej Górze. Radna pytała o 

prace związane z obwodnicą Krosna. Opracowywane są materiały do wniosku o wydanie decyzji 

środowiskowej. Planowany termin na złożenie wniosku to przełom pierwszego i drugiego kwartału 

2021 r. Dwa lata temu były zapewnienia z GDDKiA, iż etap ten zakończy się w pierwszej połowie 2020 

roku. W odpowiedzi Dyrektor GDDKiA stwierdził, że złożenie wniosku do RDOŚ planowane jest do 

końca 2021 roku. Jeśli decyzja będzie pozytywna, to złożenie dokumentacji na projekt budowy trasy i 

przebiegu obwodnicy odbędzie się do końca 2023 roku. Zakończenie inwestycji planowane jest na 

koniec 2027 roku. Ponadto Radna poprosiła, aby w związku z podnoszeniem mostu, wyprowadzić z 

miasta ruch tranzytowy samochodów ciężarowych, poprzez postawienie znaków.         

Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski przedstawił informacje odnośnie 

wydarzeń, które miały miejsce w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że do firmy Orange wpływało wiele uwag z okolicznych gmin. 

Niestety nie ma reakcji na te sygnały.  

 

Do pkt. 5 

Sprawozdania z działalności międzysesyjnej stałych Komisji Rady Miejskiej przedłożyli: Radna 

Danuta Cierpisz – Przewodnicząca Komisji Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej, 

Radna Dorota Kwapisiewicz – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych, Radny Bartosz Zaborowicz – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego, Radny Artur Kozakiewicz – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Do pkt. 6 

Na wstępie Burmistrz Marek Cebula poprosił o upamiętnienie: Pana Mariana Marciniaka, Pana 

Jerzego Maciąga i Pana Jerzego Ostojskiego minutą ciszy. Następnie przedstawił sprawozdanie z 

działalności międzysesyjnej. Dokument stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

W tym miejscu na posiedzeniu obecny Radny Artur Kozakiewicz. Stan radnych – 14. 

 

Do pkt. 7 

Informacje na temat współpracy Gminy Krosno Odrzańskie z Fundacją na rzecz Collegium Polonicum  

- partnerem społecznym realizującym zadania w ramach Centrum Aktywności Lokalnej przedstawiła 

Prezes Fundacji na rzecz Collegium Polonicum Magdalena Tokarska. Posłużyła się przy tym 

prezentacją. Wydruk stanowi załącznik do protokołu.   

Radna Danuta Cierpisz powiedziała, że organizacje pozarządowe mogą korzystać z pomieszczeń 

oraz doradztwa Centrum Aktywności Lokalnej. Dużym powodzeniem cieszy się dom dziennego pobytu 

dla osób starszych. Dodała, iż bardzo dobrym pomysłem jest powstanie świetlicy środowiskowej. 

W tym miejscu posiedzenie opuściła Radna Dorota Kwapisiewicz. Stan radnych – 13. 

Radna Grażyna Myśliwiec powiedziała, że należy rozpowszechniać ideę wolontariatu wśród 

młodzieży zwłaszcza na terenach wiejskich.     
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Radna Kazimiera Potocka złożyła podziękowania Prezes Fundacji na rzecz Collegium Polonicum. 

Stwierdziła, iż po zakończeniu pandemii chętnych do udziału w zajęciach będzie więcej. Dodała, iż 

należy także namawiać organizacje pozarządowe, aby korzystały z pomieszczeń w CAL.   

Radny Artur Kozakiewicz zapytał, czy jest już plan działania świetlicy środowiskowej, która ma 

powstać na ulicy Pocztowej. Zapytał o kadrę oraz o środki na funkcjonowanie tego miejsca. 

Prezes Fundacji na rzecz Collegium Polonicum Magdalena Tokarska powiedziała, że trwa jeszcze 

etap projektowania. Złożona zostanie oferta na realizację zadania ze środków z profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych. Jest to kwota ok. 40 tys. zł. Chcemy, aby świetlica 

funkcjonowała 5 dni w tygodniu po 4 godziny. Prowadzone jest rozeznanie odnośnie kadry. Liczymy 

także na wolontariuszy, którzy uatrakcyjnią ofertę.       

Radna Ewa Klepczyńska podkreśliła potrzebę powstania Centrum Aktywności Lokalnej. 

Radna Sejmiku Województwa Lubuskiego Anna Chinalska podziękowała i pogratulowała Prezes 

Fundacji na rzecz Collegium Polonicum za realizację nowych przedsięwzięć, programów. 

Społeczeństwo starzeje się. Problemy osób w tym wieku będą narastać. Dzięki takim działaniom 

można opóźnić choroby, pomóc seniorom w codziennym funkcjonowaniu.          

Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski zachęcił do korzystania z usług 

Centrum Aktywności Lokalnej.  

 

Do pkt. 8 

1) Projekt nr 2 uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2021 r. przedstawiła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 13 głosami „za” podjęła uchwałę nr 

XXIX/243/21 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2021 r. 

 

2) Projekt nr 2 uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2021-2030 przedstawiła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 13 głosami „za” podjęła uchwałę nr 

XXIX/244/21 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krosno Odrzańskie na lata 2021-2030. 

 

3) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2021 – 2023 

„Być razem”. 

Radna Kazimiera Potocka podkreśliła realizację przez Ośrodek Pomocy Społecznej różnych 

programów, aby zapobiegać i zminimalizować patologiczne funkcjonowanie rodzin. Najważniejszym 

działaniem będzie ustrzeżenie młodego pokolenia przed powtarzaniem złych wzorców.   

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 13 głosami „za” podjęła uchwałę nr 

XXIX/245//21 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2021 – 2023 

„Być razem”. 
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4) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulicy Gubińskiej w obrębie 2 miasta Krosno Odrzańskie. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 13 głosami „za” podjęła uchwałę nr 

XXIX/246/21 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulicy Gubińskiej w obrębie 2 miasta Krosno Odrzańskie. 

 

5) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w miejscowości 

Marcinowice. 

Radna Kazimiera Potocka zaproponowała, aby przy ulicy posadzić śliwy. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 13 głosami „za” podjęła uchwałę nr 

XXIX/247/21 w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w miejscowości 

Marcinowice. 

 

6) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 10 grudnia 2020 r. oraz z dnia 14 grudnia 

2020 r. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 12 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym 

się” (Radny Marek Górski) podjęła uchwałę nr XXIX/248/21 w sprawie rozpatrzenia petycji z 

dnia 10 grudnia 2020 r. oraz z dnia 14 grudnia 2020 r. 

 

7) Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej im. ks. Jerzego Popiełuszki w 

Radnicy. 

Radna Danuta Cierpisz odniosła się do apelu wystosowanego przez rodziców dzieci 

uczęszczających do szkoły w Radnicy. Stwierdziła, iż często nauczyciele przekazują wiedzę, a nie 

mają do tego przygotowania przedmiotowego. Ponadto zagadnienia są wykładane z danego 

przedmiotu dla dwóch roczników dzieci. Tak nie powinno być. Powstają obawy, czy w tym czasie 

nauczyciel będzie w stanie zrealizować cały program nauczania. Widać to po wynikach uczniów. Nie 

startują oni także w olimpiadach przedmiotowych. Wystosowując apel do rady, rodzice zamykają 

dzieciom drogę do lepszej nauki, rozwoju. Podjęcie decyzji o zamiarze likwidacji szkoły jest bardzo 

odpowiedzialną lekcją.   

Radny Jarosław Lipiński odczytał pismo wystosowanego przez Sołtysa i Radę Sołecką Sołectwa 

Radnica.  

Radny Piotr Garczyński powiedział, że dla dzieci krzywdząca jest nauka w klasach łączonych. 

Wiedzę przekazują nauczyciele warunkowo do tego dopuszczeni. Są braki kadrowe. Dzieci nie 

doświadczają rywalizacji. Przeniesienie uczniów do Szkoły Podstawowej Nr 3 jest najlepszym 

rozwiązaniem. Po likwidacji gimnazjum jest tam wystarczająco dużo miejsca. Dodatkowo rozwiązałoby 

to problem świetlicy, w której w Krośnie dzieci mogłyby przebywać dłużej. Ponadto budynek w 

Radnicy będzie nadal wykorzystywany.  

Radna Ewa Klepczyńska powiedziała, że wiele pokoleń mieszkańców Gostchorza uczęszczało do 

szkoły w Radnicy. Niestety zmiany są nieuniknione. Radna zagłosuje za likwidacją Szkoły 

Podstawowej w Radnicy i przekazaniem budynku do celów szkoły specjalnej.  
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Radna Kazimiera Potocka powiedziała, że była świadkiem wielu reorganizacji sieci szkół w gminie i 

powiecie. Zawsze odbywało się to przy pewnym oporze rodziców, czemu nie należy się dziwić. 

Dowozy do szkół nie są dziś problematyczne, natomiast nauczanie przedmiotu w klasach łączonych to 

przeżytek. Przeniesienie szkoły specjalnej na teren wiejski nie jest niczym dziwnym i podniesie prestiż 

Radnicy. Ponadto budynek będzie mógł być nadal wykorzystywany przez mieszkańców.         

Radny Artur Kozakiewicz powiedział, że problem był już szeroko poruszany w zeszłym, jak i w 

obecnym roku. Decyzja jest bardzo odpowiedzialna. Edukacja dzieci musi iść z biegiem czasu. 

Nauczanie w klasach łączonych nie jest tak efektywne. Ponadto pozostaje kwestia zajęć sportowych, 

braku współzawodnictwa. Dodał, iż problem budynku szkoły specjalnie jest nadal nierozwiązany. Jest 

okazja, aby to zmienić.    

Radna Rady Powiaty Krośnieńskiego Anna Januszkiewicz powiedziała, że jest okazja, aby 

wspólnie rozwiązać problemy dwóch grup dzieci. Podejmując uchwałę otwiera się drogę, aby zająć się 

problemami dzieci niepełnosprawnych, także z Gminy Krosno Odrzańskie. Spora część dzieci nie ma 

możliwości edukacji z powodu barier architektonicznych w obecnym budynku szkoły. Mają zajęcia 

indywidulane i są skazani na odosobnienie. Radna odniosła wrażenie, iż głos w sprawie zamiaru 

likwidacji szkoły podstawowej i ewentualnego przeniesienia tam szkoły specjalnej zabierają osoby, 

których dzieci dawno nie uczęszczają do szkoły w Radnicy. Mieszkańcy boją się utraty czegoś. 

Wyjaśniła, iż budynku nikt nie zabierze. Ponadto w Radnicy jest świetlica wiejska, będąca centrum 

edukacji i kultury. Jeśli doszłoby do przeniesienia szkoły specjalnej, to będzie to kolejna placówka 

oświatowa, która może realizować wiele wspólnych przedsięwzięć, jeśli tylko będzie wola 

mieszkańców. Zapewniła, iż Powiat zainicjuje działanie mające na celu, aby ks. Jerzy Popiełuszko 

został patronem Zespołu Szkół Specjalnych. W imieniu radnych Rady Powiatu zadeklarowała pełne 

wsparcie. Liczymy na zrozumienie Kuratora Oświaty.  

Radny Marek Górski przypomniał, iż rada nie głosuje nad uchwałą o likwidacji, ale w sprawie zamiaru 

likwidacji Szkoły Podstawowej w Radnicy. Droga do dalszych dyskusji jest jeszcze otwarta. Poprosił, 

aby radni, którzy opowiadają się za zamknięciem szkoły, pomogli przekonać mieszkańców, iż warto, 

aby dzieci uczyły się w szkole w Krośnie Odrzańskim. 

Radna Katarzyna Kula zauważyła, iż za 2-3 lata nie będzie nauczycieli chcących pracować w tej 

szkole. Dodała, iż szkoła nie zostanie wykluczona z działań społecznych.   

Radny Piotr Garczyński powiedział, że problemem dla uczniów może być dalsza nauka w szkołach 

średnich, gdzie klasy są liczne, a dzieci nie będą nauczone pracy w grupach.       

Zastępca Burmistrza Roman Siemiński stwierdził, iż optymalizacja sieci placówek oświatowych nie 

jest fanaberią, ale koniecznością, którą wymusza życie. W szkołach brakuje nauczycieli. Na terenie 

gminy byłaby możliwość zatrudnienia ok. 30 nauczycieli. W ciągu najbliższych kilku lat blisko 30 osób 

może skorzystać ze świadczeń emerytalnych bądź kompensacyjnych. W piśmie odczytanym przez 

Radnego Lipińskiego są elementy w dużej mierze nieprawdziwe lub wprowadzające w błąd 

mieszkańców. Pani Sołtys pisze, iż gmina nie przeprowadziła konsultacji i nie powiadomiła rodziców. 

Ustawa jednoznacznie określa reżim i tryb, charakter, w jakim gmina powinna o tym poinformować. 

Dopiero po podjęciu uchwały można powiadamiać rodziców o zamiarze likwidacji. Pandemia 

spowodowała, iż z powodów sanitarnych nie podejmowano wcześniej rozmów z rodzicami. W 

poprzednim roku takie rozmowy były prowadzone. Dodał, iż osoby, które będą głosować za 

utrzymaniem szkoły w obecnym kształcie, będą krzywdzić uczniów, ze względu na zamknięcie 

możliwości edukacji w przyszłości. Należy podjąć wszelkie działania, aby przekonać rodziców do tego 

rozwiązania.         

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że pismo odnosi się do faktów, które nie miały miejsca. Projekt 

uchwały został wprowadzony do porządku obrad dzisiejszej sesji, na wniosek Burmistrza i powstał 18 

lutego br. Pismo odczytane przez Radnego Lipińskiego jest z 8 lutego br. Jest to zatem przewidywanie 
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zdarzeń, które nie miały miejsca. Zarówno do Burmistrza, jak i Starosty Krośnieńskiego wpłynęły 

pisma od rodziców, w których stwierdzają, iż nie ma innego wyjścia, jak reorganizacja sieci placówek 

oświatowych i wyrażają poparcie dla działań zmierzających do przeniesienia uczniów do Szkoły 

Podstawowej Nr 3 w Krośnie Odrzańskim. Stwierdził, iż bardzo często pod protestami podpisują się 

osoby, które od dawna nie są związane z tą placówką. W szkole w Radnicy brakuje nauczycieli. 

Kurator Oświaty musi wydawać zgodę na naukę przedmiotu przez osoby nieprzygotowane. Nie ma 

wyposażonych laboratoriów specjalistycznych. W szkole w Radnicy jest 47 uczniów,  z czego z samej 

Radnicy – 29 osób. Pozostałe dzieci i tak codziennie są dowożone autobusem. Dodał, iż klasy w 

szkołach w mieście mają maksymalnie tylu uczniów, na ile pozwalają przepisy. Następnie Burmistrz 

odniósł się do kosztów utrzymania uczniów i dzieci z oddziału przedszkolnego. W Radnicy wynosi on 

ok. 20 tys. zł na jedna osobę. Subwencja oświatowa pokrywa połowę kosztów, reszta pochodzi z 

budżetu gminy. Zwiększenie ilości godzin w świetlicy czy nauka w klasach, które nie są łączone to 

dodatkowe koszty. Przypomniał, iż szkoła w Radnicy była dwukrotnie objęta programem naprawczym. 

Wyniki nauczania nadal są niskie. Nie przyniosło to efektów. Od dwóch lat nie ma chętnych osób na 

stanowisko dyrektora. Walka o szkołę jest ze szkodą dla dzieci. W Radnicy jest centrum kulturalno-

edukacyjne w postaci sali nad remizą strażacką, placu rekreacyjnego, boiska. Odbywają się tam 

różnego rodzaju spotkania. Miejscowość nie zostanie tego pozbawiona. Ponadto padły deklaracje ze 

strony dyrekcji szkoły specjalnej, iż będą oni aktywni w środowisku. Dodał, iż rozmowy z rodzicami 

dzieci ze szkoły w Radnicy cały czas trwały. Odbywały się już w zeszłym roku. Trzeba wziąć 

odpowiedzialność także za dzieci z niepełnosprawnością. Poprosił, aby radni podjęli odpowiedzialną 

decyzję.           

Zastępca Burmistrza Roman Siemiński powiedział, że nikt nie podchodzi z entuzjazmem do tak 

trudnych decyzji. Wychodząc naprzeciw, chcemy pozostawić w Radnicy oddział przedszkolny. 

Ponadto jest gwarancja zatrudnienia dla nauczycieli. Nikt nie utraci pracy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski zarekomendował podjęcie uchwały. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 12 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym 

się” (Radny Jarosław Lipiński) podjęła uchwałę nr XXIX/249/21 w sprawie zamiaru likwidacji 

Szkoły Podstawowej im. ks. Jerzego Popiełuszki w Radnicy. 

 

Do pkt. 9 

Radna Kazimiera Potocka w imieniu mieszkańców złożyła podziękowania dla Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa za przygotowanie indeksu segregacji odpadów.  

Zaproponowała uporządkowanie terenu przy budynku na ulicy Piastów 10ł. Chodzi o dojazd do 

pojemników na odpady. Na trawniku tworzą się koleiny.  

Radny Piotr Garczyński powiedział, że dzisiaj złożył interpelacje w sprawie naprawy boiska do 

koszykówki przy hali sportowo-widowiskowej. Wniósł, aby potraktować tę sprawę priorytetowo.    

Radna Grażyna Myśliwiec w imieniu mieszkanki zapytała, czy gmina może pozyskać środki z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na dofinansowanie 

przydomowej oczyszczalni ścieków. 

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że zbiorcza sieć kanalizacji kończy się w Starym Raduszcu. 

Dodał, iż nie zna okolicznych gmin, które dofinansowywały tego typu zadania. WFOŚiGW daje 

możliwość pozyskania środków, ale gmina nie będzie tego organizować za mieszkańców.   

Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Gospodarczego Anna Januszkiewicz poprosiła, aby 

Radna przekazała szczegóły pisma mieszkanki już poza sesją. Mieszkańcy mogą indywidualnie 
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korzystać ze środków WFOŚiGW. Gmina, aby móc być beneficjentem dofinansowania, musiałaby 

uzasadnić to złą sytuacją środowiskową. Stopień skanalizowania gminy jest dość wysoki. Urząd może 

jednak pomóc w pozyskaniu informacji, wniosków.    

Radna Ewa Klepczyńska zapytała, jakie są dalsze losy budowy biogazowni w Gostchorzu. 

Podziękowała mieszkańcom za pomoc przy porządkach po awarii rury w  świetlicy w Gostchorzu.  

Radna Danuta Cierpisz powiedziała, że przed wspólnym posiedzeniem Komisji Rady chce 

zorganizować posiedzenie Komisji Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej. Jednym z 

tematów będzie stan dróg i chodników na terenie Gminy.  

Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Gospodarczego Anna Januszkiewicz zachęciła do 

wypełnienia ankiety znajdującej się na stronie internetowej Powiatu, dotyczącej celów rozwojowych 

Powiatu Krośnieńskiego w perspektywie do 2030 roku. Powiat rozpoczął prace nad Strategią rozwoju.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski przypomniał o obowiązku złożenia oświadczeń 

majątkowych. 

 

Do pkt. 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski o godzinie 12.15 zamknął obrady  

XXIX sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano –  

                                                                         PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 

                                                                                             Tomasz Rogowski 

Protokółowała:                                                                                                            

Monika Karwowska-Pawłowska 

Starszy Inspektor w Wydz. Organizacyjnym 


